
Protokoll från PRO ÄRLA-STENKVISTA styrelsemöte onsdagen den 24 mars 

2021    Plats: Pingstkyrkan Ärla Tid kl. 10.00 

 
Närvarande: Börje Sturesson, Annika Sturesson, Mona Andersson, Bengt Andersson, Jan- 

Olof Karlsson, Nisse Fält, Sven Svensson samt Hannele Alström via länk från hemmet.  

§1. Mötets öppnande. 

Ordförande Börje Sturesson öppnade mötet och hälsade alla varmt välkomna samt Hannele 

med från hemmet via länk 

§2. Godkännande av dagordningen. 

      Mötet godkände dagordningen i befintligt skick. 

§3. Val av justerare. 

      Till att justera dagens protokoll valdes Jan – Olof Karlsson. 

 

§4. Ekonomisk rapport. 

     Kassören rapporterade att vår ekonomi är god, dock har vi ej fått in alla medlemsavgifter    

     ännu. De ekonomiska rapporterna finns att se på vår egen hemsida. 

     Beslutades att de i vår styrelse som har lång väg till våra möten/aktiviteter har möjlighet att  

     få resebidrag. 

§5. Nya medlemmar.  

      Medlemsansvariga Annika meddelade att vi fått två nya medlemmar och att vi nu är 208  

      medlemmar. 

 

§6. Skrivelser. 

      PRO distriktet informerar om att vi kan få hjälp med ”Harald” och hemsidan vid behov. 

      PRO-riks erbjuder att hjälpa till med konsumentfrågor. Allt finns på hemsidan.  

§7. Rapporter. 

       Digital info diskuterades. Annika är kontakt. Styrelsen beslutade att vi håller en digital  

      ”fikapaus” för att öva oss den 13 april kl.13.00, Nisse skickar oss en länk med förklaringar.  

       Möjlighet för alla medlemmar att vara med. Info om detta på Nyhetsbrevet, 

       Hannele rapporterade från Samorganisationen. Deras årsmöte flyttas till hösten. Samorg. 

       önskar diskutera ordet ”brukare” med kommunens ansvariga och man kommer att 

       försöka ändra detta namn på de boende på våra äldreboenden till ett mer passande och    

       modernt namn, vidare önskar man anordna ett möte med smittskyddsläkaren i regionen  

       för en mer relevant information för våra medlemmar. 

       Samorganisationens ekonomi är hårt belastad beroende på den sammanslagning som  

       genomförts av flera föreningar och det innebär att de nu betalar för tre lokaler som i  

       princip inte behövs längre. Årbyträffen kommer att genomföras under juli och augusti  

       dock i liten enklare form. Vårsalongen kommer att flyttas till oktober för att visa de alster 

       vi tillverkar i våra cirklar. 

       Styrelsen diskuterade kring varför vi ska vara med i Samorganisationen då exempelvis  

       PRO Flen har ett annat system. Inga beslut, bara diskussion kring för och eventuella  

       nackdelar med detta ”medlemskap”. 

         



 

§8. Reserapport.  

       Inga resor för närvarande men planer både från Resekompaniet och vår eget BBR. Blir  

       säkert under hösten.  

§9. Studierapport. 

        Inga cirklar planeras pga. Coronaläget.  PRO´s regler verkar tuffare än FHM. Men så fort  

        läget ljusnar kommer vi att starta upp alla våra verksamheter.  

§10. Nya frågor.  

         Boulen kommer att starta den 13 april kl. 09.00, på Åsborgen detta år. Verkar det att  

         fungera bra kommer vi att fortsätta där i stället för på grusplan vid skolan som tidigare. 

         Styrelsen beslutade att Mona och Bengt skall överta kassörens dator som ägs av  

        föreningen, detta för att de då kan vara med på de digitala möten som vi planerar. 

§11. Kommande möten. 

         Efter en livlig diskussion enades styrelsen om att vi försöker komma i gång med en  

         grillträff fredagen den 7 maj samt även den 11 juni vid Åsborgen och som vanligt räknar  

         vi med att starta kl.13.00 Mer information kommer, men spika dagarna redan nu. 

§12. Nästa styrelsemöte.  

         Beslutades till den 22 april kl.10.00 i Pingstkyrkan. 

§13. Avslutning. 

        Ordförande Börje Sturesson tackade alla för en givande sammankomst trots rådande  

        pandemi och avslutade dagens möte med att tillönska oss alla en trevlig helg och att vara  

        fortsatt försiktiga med tanke på rådande pandemi. 

 

. 

 

 

 

     Ordförande    Sekreterare 

 

   Börje Sturesson                                                        Sven Svensson                  

 

 

             Justeras        

_____________________________ 

      Jan Olof Karlsson 






